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Hallituksen kokous 18/2022

Aika: 19.5.2022, klo 09.15

Paikka: Tietotekniikan talo B121, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Iida Saaristomaa (puheenjohtaja)

Inkeri Nora (sihteeri)

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola

Rahim Ahsanullah (saapui kohdassa 6)

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Juhana Viitamo (poistui kohdassa 9)

Markus Ihamuotila (poistui kohdassa 10)

Antti Kari-Koskinen (saapui kohdassa 6, poistui kohdassa 10)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 09.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Laura Puusola ja Tuukka Pallonen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Julia ilmoitti, että evääksi on croisantteja ja kaurasuklaajuomaa.

Iida ilmoitti, että kokouksessa on vieraina laulukirjamestari Markus Ihamuotila ja CTO

Juhana Viitamo. Myöhemmin paikalle saapuu yös Antti Kari-Koskinen

laulukirjatoimikunnasta.

6. Kuulumiskierros
Milja: Ciao! Kesäloma on sujunut erinomaisesti. Kyllä kohta jaksaa taas puuhastella.
Ullis: Kuuntelemassa VDM loppugaalaa, hienoa saada tää urakka purkkiin. Portugalin loma oli
upea ja nyt pikkuhiljaa palailua arkeen.



Julia: Mukavaa kuuluu,  siirtänyt unirytmiä kuudella tunnilla parissa päivässä. Vähän

väsyttää.

Rebekka: Candy Girl Summer. Hyvä fiilis, yks tentti enää tulossa. Pitäis koodaa. Elämä

alkaa menemään raiteilleen taas. Osti äidille synttärilahjaksi paint & wine -elämyslahjan.

Ruusu: Hyvää kuuluu, on terve ja urheilee pitkästä aikaa.

Juhana: Töitä. Koittaa saada kurssiassareita laittamaan arvosanoja Sisuun.

Tuukka: Kovasti duunia, mutta saa onneksi keskittyä yhteen asiaan. Kävi stadikalla

uimassa.

Markus: Nukkunut hyvin pitkästä aikaa. Kevät on rauhoittunut, duunit alkaa, ja pääsee

tekemään laulukirjaa.

Laura: Elämänhallinta toiminut tällä viikolla. Siivonnut ja urheillut. Alkanut petaamaan

sängyn aamuisin. Kivaa kun on kesä!

Rahim saapui 09.22.

Juho: Tosi hyvää kuuluu, kiva nähdä kaikkia taas saman pöydän ääressä. Elämä alkaa

olemaan myös hallinnassa, töitä, urheilua, vähemmän alkoholia.

Iida: Hirveen hyvää, Portugalissa eleli parempaa elämää. Alkoi juomaan reissulla

espressoja. Nautittu on. Kiva olla kuitenkin myös Suomessa.

Inkeri: Töissä stressaava vaihe alkaa olemaan ohi, eli kyllä tää tästä tän viikon jälkeen

helpottuu.

Rahim: Kuuluu ihan hyvää,  buukkaillu matkoja kesälle.

Antti saapui 09.24.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Juhana Viitamo Hackathon kauppalasku ja ruokatilaus 7.5.2022 93,82 € Hyväksytty

Juhana Viitamo namubufferi.fi domainin vuosimaksu 9,00 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg
Phuksikapteenin sauvan laatat: ”Laura Puusola” +

”Etunimi Sukunimi”
60,00 € Hyväksytty

Irpo Niemenmaa

Vujut, joista kilta korvaa 75%= 85€*0,75 =64 €

20€ lahjabuduu =kossu ja tarvikkeet

Summa summarum= 84€

84,00 € Hyväksytty

Antti Riski 11.3 Kaplaaki 48 vujulahja 17,38 € Hyväksytty

Antti Riski Kaplaaki 48 vujut - killan osuus 75,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Phuksien Wappuaaton aamiainen 138,42 € Hyväksytty



Henri Malmberg Kirjakerho tarjoilut 12.5.2022 37,94 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg Runebergin kääpäkahvien 4.2. kauppatarpeita 5,59 € Hyväksytty

Markus Laine
Athenen, Inkubion ja Prodekon yhteisen

ISOkasteen tarjoilut Rantasaunalla 13.5.2022.
365,21 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Edustus Potentiaalitasaus 100-vuosijuhlilla :) 75,00 € Hyväksytty

Maria Oehlandt
Puhujatapahtuman 11.5.2022 tarjoilut (pullaa,

piirasta ja juomista)
90,40 € Hyväksytty

Antti Norrkniivilä
Jäätelöt phukseille megaskaban vuosikurssikisan

voitosta
91,91 € Hyväksytty

Antti Norrkniivilä Ethanan unisport treenivuorot 2x 86,00 € Hyväksytty

Valentin Jutila Fairya Olkkarille 2,69 € Hyväksytty

Hiski Huovila
Athene plays Alliance (ja sittemmin SCI plays

Alliance) pelin materiaalit
42,27 € Hyväksytty

Juho Alin SIK100 - vujuedustus 75,00 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg Maaliskuun kääpäkahvien kauppatarpeita 5,59 € Hylätty

Siiri Keränen Yöjäynän vuokra-auton bensat 40,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

PKSeudun partiosäätiö Kevätretki tilavuokra, Kavalahti 475,00 € Hyväksytty

TT Matkat Oy Inkoo, kevätretki, bussimatkat 660,00 € Hyväksytty

Kangasmerkit.com Club Amplitude haalarimerkit 100kpl 128,96 € Hyväksytty

Kangasmerkit.com Club Amplitude haalarimerkit 320kpl 293,63 € Hyväksytty

TT Matkat Oy AATU Bussimatka 850,00 € Hyväksytty

Siirryttiin kohtaan 10.1.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Siiri Hytönen ja Roope Järvinen killan varsinaisiksi jäseniksi.

http://kangasmerkit.com/
http://kangasmerkit.com/


8.2. Ylimääräinen kiltakokous 30.5.
Ullis lähettää kokouskutsun tällä viikolla. Muistakaa ne ponsivastuut!

8.3. Killan kevätkuulumiset
Perinteisesti hallitus on lähettäny kevään lopuksi jäsenille kuulumisviestin siitä

mitä killassa on tapahtunu, Ullis ajatteli kirjoittaa tätä ylimääräsen

kiltakokouksen jälkeen. Jos on ajatuksia mitä omalta sektorilta haluaa viestiin

niin voi kirjottaa Slackiin, jonne Ullis avaa vähän enemmän asiaa ensi viikolla.

8.4. Dekaanilounas
Oli keskiviikkona. Dekaani ja Ari olivat osallistuneet Professor summittiin, jossa

oli pohdittu korkeakoulujen yhteisen kandiohjelman perustamista. Kukaan ei

oikein innostunut ideasta monesta eri syystä, joten se tuskin tapahtuu.

Minkään SCI-pääaineen sisäänotto ei kasva 2023. Ukrainalaisille opiskelijoille

järkättiin erillishaku keväällä (Aaltoon 120 hakemusta, SCI:lle 10), käytännössä

kaikille SCI hakijoille tarjottiin erillisopinto-oikeutta, mutta vain 5 otti paikan

vastaan.

Kandipullakäytäntöjä parannettu sitten viime näkemän SCI:n puheenjohtajien

palautteen perusteella. Data Guildille etsitään kiltistä.

Mari ja Ari ovat muiden korkeakoulujen inspiroimana pohtineet orientaation

järjestämistä niille kahdelle vuosikurssille, jotka ovat viettäneet koko

yliopistoajan etänä. Tärkeintä olisi yrittää nostaa vertaistuen määrää eikä

kertoa esim. miten saapua tenttiin.

Marin ja Arin viesti vaikuttamisesta, josta on ollut puhe on edennyt.

Keskusteltiin opiskelijoiden tavoista vaikuttaa ja todettiin, että Risto on hieno

ohjelmanjohtajana kun kysyy opintosuunnitelmien suhteen opiskelijoiden

mielipidettä.

8.5. Tutan laitostapaaminen
Oli keskiviikkona. Inkeri esitteli kokouksessa. Tärkeimmät pointit keskustelusta:

- Tutan laitoksella Info nähdään tasavertaisena ohjelmana Tutan rinnalla.

Info pidetään mielessä kaikessa laitoksen päätöksenteossa.

- Tutan laitosjohtaja Risto sparrailee CS:n syksyllä aloittavaa uutta

laitosjohtajaa Jannea strategiatyössä. Risto toivoo, että tämän johdosta

Info aletaan nähdä myös CS:n laitoksella vahvuutena, ja sitä

kehitettäisiin systemaattisemmin.

- Risto Sarvas pyritään saamaan jatkamaan Infon ohjelmajohtajana,

mutta nimikkeen täytyy vaihtua. Professor of Practice -virat on

ainoastaan määräaikaisia, tai pitkäaikaisempina osa-aikaisia.

- Pohdintaa siitä, onko Infolla liian epävakaa tilanne kun monet kurssit

vaatii Ristolta aktiivista työpanosta. Pitäisi ehkä viedä kurssien

järjestämistä rutiininomaisempaan suuntaan.



8.6. Laskujen hyväksyminen kesän aikana
Myönnettiin Juho Alinille oikeus maksaa touko-elokuun aikana tulevat laskut ja

kululaskut puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan hyväksynnällä.

8.7. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 10.2.

9. Viestintä
9.1. Killan IT-asiat

Tietskarijengillä on mennyt kevät tosi hyvin. Sähköinen äänestysjärjestelmä

otettu käyttöön vaaleja varten, mutta testataan sitä vielä ennen syksyn

vaalikokousta.

Tavoitteena saada athene.fi domain killan haltuun, kun se nyt on AYY:n

hallinnoima. Uusi namubufferi on laitettu pystyyn, vois ottaa ennen syksyn

opetuksen alkua käyttöön.

Ilmomasiinaa pyritään kehittämään, tapahtumiin ilmoittautumisen ruuhkasta ja

jonosysteemistä on ollut kevään mittaan keskustelua. Näihin koitetaan keksiä

ratkaisua. Kilta voisi laatia ilmomasiinan pelisäännöt, mikä minimoisisi ehkä

bottausta ja muuta vastaavaa. Jonotussysteemi olisi hyvä automatisoida,

mahdollisuuksia pohditaan.

Juhana poistui 10.21.

Siirryttiin tauolle 10.21.
Palattiin tauolta 10.29.

9.2. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 8.

10. Yhteisö
10.1. Laulukirjatoimikunnan terveiset

Make päivitti uuden laulukirjan tilanteen. Painotalot on nyt kilpailutettu ja

kirjan design on melkein päätetty. Myös sisältö etenee.  Antti kertoi laulukirjan

budjettiin tulleista muutoksista. Keskusteltiin siitä, että kappalemäärää

voitaisiin kasvattaa.

Make ja Antti poistuivat 09.48.
Siirryttiin kohtaan 9.1.



10.2. Toimarien kuulumiset
Tietskarijengi tekee ja oppii yhdessä, tiedossa uskomattomia kesäsuunnitelmia.

Sometiimi sekä valokuvaajat puuhailevat ja ovat innoissaan kesästä. Anonyymi,

monet perjantaipullot voittanut Kukan toimittaja kommentoi: ”fuck bitches get

money”.

Historioitsijat suunnittelee historiapäiviä. Puutarhurit suunnittelevat jotain

tapahtumaa kesälle. Linnunpönttöneuvosten Linnunpönttöpäivät oli

parhaimpia wapun tapahtumia. OTMK:n yllätti kiireinen kevät, mutta

projekteja edistellään. Kepittäjällä kevät ollut vuoristorataa, kokonaisuudessa

hyvin menee.

PikkuIE “Jee!” ja Lukkareiden kuulumisissa hajontaa. Kulttuuritoimikunta on

kiireinen.

ISOvastaavan järjestämä ISOkaste meni hyvin ja WappuPhuksiWaarilla on

ristiriitaiset fiilikset eläköitymisestä.

10.3. Yhdenvertaisuusvastaavien yhdenvertaisuuskysely
Yhdenvertaisuusvastaavat ovat tehneet kyselyn, jonka avulla kartoittavat killan

tarpeita yhdenvertaisuuteen liittyen ja kirjoittavat Athenen

yhdenvertaisuussuunnitelman sekä kehittävät killan yhteisiä periaatteita.

Kysely tulee hallituksen tarkasteltavaksi ennen kuin se julkaistaan.

10.4. Vuosijuhlaedustukset
Man@ger-vujuille edustajiksi valikoitui Inkeri ja Ruusu.

10.5. Muut esille tulevat asiat
-

11. Tapahtumat
11.1. Tilakähmyt

Voitettiin tilakähmyissä ainoa arvonta johon jouduttiin, eikä poltettu yhtäkään

siltaa. Eli menestys.

11.2. Kevätjuhla
Keskiviikkona 25.5. 16 eteenpäin Otarannassa, jatkot Gorsussa. Tarjolla

skumppaa ja toivottavasti kakkua, sekä ironista 9. luokan kevätjuhlafiilistä.

11.3. Killan kesäpäivät
On tulossa loppukesästä.

11.4. Muut esille tulevat asiat
Keväällä on ollut hienoja tapahtumia.



12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Ajankohtaiset asiat

Phuksiopas alkaa olemaan valmis, paria henkilökunnan terveisiä odotellaan.

Keskusteltiin TePsy-phuksien haalareista, mutta todennäköisesti pitäydytään

samoissa haalareissa kuin Info-phukseillakin.

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Jutut etenee. KV-ISOt kastettu. Hyväksyttiin jälkikäteen pari KV-ISOa. Survival

guide etenee, melkein kaikki ISOt kuvattu.

14. Yrityssuhteet
14.1. Sopimuksia umpeutuu 31.5.

Puolet soppareista umpeutuu nyt, tehdään uudet.

14.2. Yleisiä kuulumisia
Excupodia äänitetään pian.

14.3. Muut esille tulevat asiat
-

15. Opintoasiat
15.1. SCI opetuksen johtoryhmän kokous

Kokoustettiin. Muistiinpanot Slackissa. Tärkeimmät pointit:

- Syksyllä launchataan uus opintojen tukijärjestelmä MyStudies.

- Keskusteltiin thesis-käytäntöjen yhtenäistämisestä.

15.2. SCI kandineuvoston kokous
Kokoustettiin. Muistiinpanot Slackissa. Tärkeimmät pointit:

- DIA-yhteisvalinnassa SCI:lle ensisijasesti hakeneiden määrä noussut,

monilla muilla kouluilla laskenut. TePsy ylitti odotukset hakijamäärissä.

- Käsiteltiin AllWell-tuloksia. Burnout-riski on vähän kasvanut kandissa,

peer support ja deep learning laskeneet huolestuttavasti. Keskusteltiin

mahdollisista toimenpiteistä.

- Infolla parannettavaa on opettajien antamassa palautteessa. Oman

työskentelyn johtaminen on infolla korkealla tasolla, mutta huolta

sitoutumisen asteesta ja haasteiden käsittelystä.

15.3. Infon maisterin koulutusneuvoston kokous
Joel Juhela ja Sampo Rapeli olivat varajäseninä kokouksessa. Muistiinpanonsa

Slackissa. Tärkeimmät pointit:

- IDMB:n tilanne SCI:llä huolestuttaa, opiskelijat voivat yhtä huonosti

kuin viime vuonna.

- Keskusteltiin oman polun löytämisen vaikeudesta infon

maisteriohjelmassa, sillä kun voi tehdä mitä vaan niin on vaikeaa löytää

suuntaa.



15.4. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Hallituksen kämppäkierros

Tapahtuu perjantaina 20.5.

16.2. Sakkojen päivitys
Kuitattiin vielä kaksi (2) Rebekan sakkoa aiemmin tarjotulla shampanjalla.

Annettiin Rebekalle viisi (5) sakkoa pöytäkirjan tarkastamisen

myöhästymisestä viisi päivää, ja Juholle seitsemän (7) sakkoa pöytäkirjan

tarkastamisen myöhästymisestä seitsemän päivää. Annettiin Rahimille yksi (1)

sakko myöhästymisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ajallaan.

17. Muut esille tulevat asiat
-

18. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen ajankohta sovitaan tarpeen mukaan.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 11.10.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Laura Puusola Tuukka Pallonen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Iida Saaristomaa Inkeri Nora


